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Motion angående 4-årigt tekniskt 
gymnasium 
Västerås är en teknikstad. Många företag efterfrågar tekniker och ingenjör på 
alla nivåer. Vi behöver göra det vi kan för att få fler tekniker och ingenjörer i 
Västerås. Ett sätt är att se till att det startas ett fjärde året på teknikprogrammet i 
Västerås så att vi återigen utbildar gymnasieingenjörer. 

4-årigt tekniskt program (dåvarande linje) avvecklades 1992 för att istället låta 
alla gymnasieprogram vara treåriga. Den tidigare fyraåriga tekniska linjen var 
mycket populär och gjorde att vi fick många utexaminerade gymnasieingenjörer 
en kompetens som nu saknas.  

För ett antal år sen möjliggjordes att kunna på gymnasienivå ha ett 4-årigt 
tekniskt program. Flera kommuner utbildar idag gymnasieingenjörer. Det finns 
också på friskola i Västerås som fördjupning inom mjukvarudesign. Det är bra 
men det finns möjlighet till även andra inriktningar som borde erbjudas i en stad 
som Västerås. 

Med anledning av ovanstående föreslås kommunfullmäktige besluta: 

Att undersöka möjligheten att det i Västerås erbjuds ytterligare fördjupningar 
med ett fjärde år för att bli gymnasieingenjör. 
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